



Protokoll til styremøte nr: 4 - 2019

Dato	22.03.2020	Møtested: Skype
Innkalte:	Styret inkl vara, og ASU	
Til stede:	Andreas Bachmann, Berit Engnes, Arild Schjølberg, Mona Nilsen, Line Kristiansen, Arild Kristensen, Kristina Landskaug, Torill Adde, Nina Skjæran, Øivind Storfjeld	
Forfall:	Wenche Martinsen, Veronica Seppola, Rigmor Sjøvoll, Hilde Hauge	
Sak nr	Innhold	Ansvarlig
	<p>Dialog styret – ASU</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bli litt kjent, avklare forventninger Gjerne fellesmøter styret og ASU Bli orientert om saker som er relatert til avl og oppdrett Uklarheter i oppstarten - Avlsråds kurs NKK januar 2021 Har ikke vært på tidligere: Hilde, Kristina Har vært tidligere: Øivind, Nina og Torill 	
6/20	Unntatt offentlighet	
7/20	Unntatt offentlighet	
9/20	<p>Oppdatering av retningslinjer for avl</p> <ul style="list-style-type: none"> - Presisering: Klubben forholder seg til begrepet grunnregler - Alle sender reviderte grunnregler til sekretær, behandles på neste styremøte 	
10/20	<p>RAS</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal revideres i 2020 - Raserepresentantene henvender seg til oppdrettere og ber om innspill til revisjonen. Sett en konkret frist. 	
For styret		
11/20	<p>Oppsummering kansellert årsmøte/raseseminar</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kostnader Arild K orienterte om dialogen med Scandic, og holder videre kontakt med dem. - Vanskeligheter med å finne eksterne bidragsytere til raseseminaret grunnet lokasjon 	

12/20	<p>Nytt årsmøte</p> <ul style="list-style-type: none"> - Muligheter <p>Digitale løsninger</p> <p>Mulig å gjennomføre på Skype, med kun beretninger, budsjett/regnskap og valg?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Arild sjekker ut hvilke løsninger vi har - Inntil videre så forsetter vi med nåværende styre, og vi oppdaterer medlemmene fortløpende. - Plaketter og diplomer sendes i posten 	
Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> - I siste HS står det tydelig hva som kreves for MVA-refusjon. Arild S skriver en sak til publisering. Frist 01.05.2020 for innsending til klubben. - Arild S har hatt dialog med Vidar H om endring i årskonkurranser for bruks, nye regler legges ut. 	